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اردوغان: همه ما جگر سوختگان امام حسین(ع) هستیم

نخست وزیر تركیه در جمع هزاران تن از عزاداران حسینی در استانبول با تاكید بر اینكه ''ما نمیخواهیم شاهد فجایع

جدید همچون حادثه كربلا باشیم '' گفت: ما همه جگر سوختگان حسین(ع) هستیم

سرویس ترکیه/خبرگزاری آران
خبرگزاری آران / سرویس ترکیه : نخست وزیر تركیه در جمع هزاران تن از عزاداران حسینی در استانبول با تاكید بر اینكه "ما نمی خواهیم شاهد فجایع جدید همچون حادثه كربلا باشیم " گفت: ما

همه جگر سوختگان حسین(ع) هستیم.

به گزارش مونیتورینگ بخش تركی فارس، رجب طیب اردوغان نخست وزیر تركیه دیروز در استانبول در مراسمی كه به مناسبت عاشورای حسینی(ع) در میدان "حالكالی" این شهر برگزار شد در جمع

هزاران تن از عزاداران شیعی تركیه حضور یافت.

اردوغان كه برای اولین بار در چنین مراسمی شركت می كرد با ورود وی به میدان حالكالی ندای صلوات و "الله اكبر " از حضار برخاست.

وی سپس در ادامه مراسم خطاب به جمع عزادار حسینی(ع) به ایراد سخنرانی پرشور و حرارت پرداخت.

اردوغان در ابتدای سخنرانی خود با یادآوری مقام و جایگاه امام حسین (ع) در نزد حضرت محمد (ص) و سفارشات ایشان در خصوص حسنین(ع) و همچنین یادآوری خطبه امام حسین در شب

تاسوعا در جمع كاروانیان خود تاكید كرد: امروز این ماتم، ماتم همه ماست.از آن روز تاكنون ما همه جگر سوختگان حسین(ع) هستیم . قلبمان پرخون است. 1370 سال است كه دعاها و فریادهای

ما عرش را می لرزاند.

اردوغان سپس با تاكید براینكه شیعی، سنی و علوی همه عزادار امام حسین (ع) می باشند و هر كدام در ماه محرم به شكلی ابراز احسات كرده، فریاد "یا حسین " و "یا شهید " سر می دهند، گفت:

شهادت این نوه عزیز حضرت پیامبر (ص) یك مرگ معمولی، یك پایان و از میان جمع رفتن نیست. بلكه بالعكس زنده شدن و زندگی دوباره است. شهادت او وداع نیست بلكه بهم رسیدن است.

پایان نیست، آغاز است. جدایی نیست، باهم بودن و كامل شدن است. او كه ملائك و عرش اعلی برایش گریه می كنند. او نماد برادری و برابری است. برای همین هر كس كه حادثه كربلا را به عنوان

افتراق و دو دستگی ببیند بدانید كه او به اهداف امام حسین (ع) خیانت می كند.

وی سپس به حمله تروریستی روز چهارشنبه در چابهار اشاره كرد و گفت: روز چهارشنبه در شرق ایران در مسجد امام حسین 38 انسان بیگناه قربانی ترور شدند. بیش از 80 تن نیز مجروح شده اند.

این حادثه با هر هدفی كه صورت گرفته باشد ما آنرا محكوم می كنیم. كشتن انسانهای بیگناه در هر كجای این دنیا كه باشد از نظر ما امری محكوم است. ما دیگر نمی خواهیم شاهد كربلاهای جدید

باشیم. وقتی خبر قربانی شدن برادرانمان در پاكستان، یمن، ایران و جاهای دیگر و انفجار در مكان هایی چون مساجد به گوشمان می رسد تن ما می لرزد .
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